
ZAPISNIK 
24. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke održane 

7. prosinca 2023. godine 
 

Sjednicu je u 9,30 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj. 
 
Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 27 članova Gradskog vijeća 

te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke.  
 
Naknadno je sjednici pristupilo pet članova Gradskog vijeća tako da su sjednici bila 

nazočna ukupno 32 člana Gradskog vijeća. 
 

 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Danijela Bradamante, Ljiljana 
Cvjetović, Kristian Čarapić, Iva Davorija, Danijel Imgrund, Nikola Ivaniš, Štefica Jagić Rađa, 
Željko Jovanović, Petra Karanikić, Stipo Karaula, Maša Magzan, Petra Mandić, Sabina Marov, 
Tajana Masovčić, Tea Mičić Badurina, Aleksandar-Saša Milaković, Duško Milovanović, Mile 
Opačić, Josip Ostrogović, Petar Petrinić, Nadja Poropat, Ivana Prica, Marin Račić, Iva Rinčić, 
Adrijano Rogić, Robert Salečić, Marijan Šegota, Valter Štefan, Davor Štimac, Ana Trošelj, 
Vedran Vivoda i Nebojša Zelič. 
  

Na zapisnik 23. sjednice Gradskog vijeća održane 26. listopada 2023. godine nije bilo 
primjedbi. 
  

• DNEVNI RED 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila Vijeće da je prijedlog dnevnog reda 
dostavljen članovima Vijeća, da na prijedlog dnevnog reda nije podnesen niti jedan prigovor te 
da je dnevni red usvojen kako je predloženo. Zaključno je izvijestila da se neće iščitavati dnevni 
red 24. sjednice, s obzirom da je izuzetno obiman. 
 

Gradsko vijeće je usvojilo sljedeći  
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Prijedlog proračuna Grada Rijeke za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu 
2. Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2024. godinu 
3. Prijedlog višegodišnjeg plana uravnoteženja Proračuna Grada Rijeke za razdoblje 

od 2024. do 2026. godine 
4. Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2024. godinu 
5. Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Rijeke za 2024. godinu 
6. Prijedlog plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2024. godinu 
7. Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 
8. Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u 2024. godini 
9. Prijedlog plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih 

odbora u 2024. godini 
10. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Rijeke 
za 2024. godinu 

11. Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i Predstavnice 
mađarske nacionalne manjine za Grad Rijeku u 2024. godini 

12. Prijedlog odluke o određivanju naknade za rad članova vijeća mjesnih odbora 
13. Prijedlog odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 

grada Rijeke 
14. Prijedlog odluke o porezima Grada Rijeke 



15. Prijedlog odluke o visini paušalnog poreza po krevetu na području grada Rijeke 
16. Prijedlog trećih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu i 

projekcija za 2024. i 2025. godinu 
17. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2023. 

godinu 
18. Prijedlog izmjena Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2023. godinu 
19. Prijedlog izmjena Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 
20. Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023. godini  
21. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 
22. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja trgovačkih 

društava KOMUNALNO DRUŠTVO ČABRANKA d.o.o., Komunalac - vodoopskrba i 
odvodnja d.o.o., VODE VRBOVSKO d.o.o. i LIBURNIJSKE VODE d.o.o. trgovačkom 
društvu KD VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. 

23. Prijedlog odluke o kupnji poslovnih udjela Općine Čavle, Općine Kostrena i Grada 
Kraljevice u trgovačkom društvu Energo d.o.o.  

24. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 
komunalne usluge javnih tržnica na malo u gradu Rijeci 

25. Prijedlog plana upravljanja pomorskim dobrom na području grada Rijeke za 
razdoblje 2024. - 2028. godine 

26. Prijedlog odluke o redu na pomorskom dobru 
27. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada 

Rijeke 
28. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Sportskog područja Kantrida 
29. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja područja 

Turanj - Kostabela 
30. Prijedlog odluke o izmjeni i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog 

plana uređenja područja „Benčić“ 
31. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja Brajda 
32. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja naselja Diračje 
33. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja centra Gornji 

Zamet 
34. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja 

stambenog naselja Trsat 
35. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja 

Sveučilišnog kampusa i Kliničkog bolničkog centra na Trsatu 
36. Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasništva na nekretninama u k.o. Plase  
37. Prijedlog odluke o prodaji stana u vlasništvu Grada Rijeke 
38. Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Muzeja grada Rijeke 
39. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o promjeni djelatnosti 

Hrvatskog kulturnog doma na Sušaku i Prijedlog odluke o davanju prethodne 
suglasnosti na Statut Hrvatskog kulturnog doma na Sušaku 

40. Prijedlog odluke o donošenju Stalnih mjera za smanjenje onečišćenja prizemnim 
ozonom za Aglomeraciju Rijeka HR RI 

41. Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika za područje grada Rijeke  
 
Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su zaključci svih odbora koji su 

razmatrali materijale za ovu sjednicu dostupni članovima Gradskog vijeća u aplikaciji e-
sjednice, o čemu su članovi Vijeća dobili obavijest e-mailom. 

 
TOČKA 1. 

Prijedlog proračuna Grada Rijeke za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su amandmane na Prijedlog 
proračuna Grada Rijeke za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu podnijeli 
Gradonačelnik Marko Filipović kao predlagatelj (1 amandman), član Gradskog vijeća Davor 



Štimac (3 amandmana), Klub vijećnika HDZ-a (7 amandmana), Klub PGS-LABURISTI (5 
amandmana), član Gradskog vijeća Marin Račić (6 amandmana) i članovi Gradskog vijeća Iva 
Davorija i Nebojša Zelič (1 amandman). Amandmani su dostavljeni članovima Gradskog vijeća 
i Gradonačelniku kao predlagatelju. 
 Amandman koji je podnio Gradonačelnik kao predlagatelj postao je sastavni dio 
Prijedloga proračuna Grada Rijeke za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu. 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 
 Predsjednica Odbora za sport i tehničku kulturu Danijela Bradamante je dodatno 
izvijestila Gradsko vijeće o stajalištima koje je taj Odbor zauzeo razmatrajući ovaj Prijedlog. 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Josip Ostrogović ispred Kluba 
vijećnika HDZ-a, Iva Rinčić ispred Kluba Akcija mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva 
Rinčić, Tea Mičić Badurina ispred Kluba PGS-LABURISTI, Petra Karanikić ispred Kluba SDP-
a, Aleksandar-Saša Milaković ispred Kluba MOSTA, Vedran Vivoda, Marin Račić, Iva Davorija, 
Adrijano Rogić, Josip Ostrogović, Željko Jovanović, Robert Salečić, Štefica Jagić Rađa, Tajana 
Masovčić, Nebojša Zelič, Davor Štimac, Maša Magzan, Iva Rinčić, Aleksandar-Saša Milaković, 
Petra Karanikić,  pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo 
Ljiljana Buljan, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu zaštitu i unapređenje 
kvalitete života Karla Mušković, Zamjenica gradonačelnika Sandra Krpan i Gradonačelnik 
Marko Filipović.  
 Gradonačelnik Marko Filipović se kao predlagatelj u raspravi očitovao o podnesenim 
amandmanima te izvijestio da prihvaća svih pet amandmana Kluba PGS-LABURISTI, da 
prihvaća sva tri amandmana člana Gradskog vijeća Davora Štimca te da prihvaća amandman 
članova Gradskog vijeća Ive Davorije i Nebojše Zeliča.  

U odnosu na amandman broj 1 člana Gradskog vijeća Marina Račića koji se odnosi na 
senzore buke na Brajdici naveo je da se slaže sa iznosom koji je amandmanom predložen ali 
da on predlaže da se navedena sredstva u iznosu od 60.000,00 eura osiguraju iz drugih 
pozicija te je stoga podnio svoj amandman koji je tijekom rasprave dostavio članovima 
Gradskog vijeća u pisanoj formi. 

U odnosu na amandman broj 4 Kluba vijećnika HDZ-a koji se odnosi na sklonište za 
žrtve obiteljskog nasilja u visini od 25.000,00 eura, naveo je da prihvaća predloženi iznos te 
da podnosi i svoj amandman kojim se u odnosu na predloženi mijenja prihodovna i rashodovna 
strana. Amandman je tijekom rasprave dostavio članovima Gradskog vijeća u pisanoj formi.  

U odnosu na amandman broj 5 Kluba vijećnika HDZ-a koji se odnosi na osiguranje 
sredstava za nabavu kombi vozila za prijevoz osoba s invaliditetom u iznosu od 30.000,00 
eura naveo je da ta sredstva nisu dostatna za nabavu navedenog kombi vozila te je članovima 
Gradskog vijeća u pisanoj formi dostavio svoj amandman kojim je za tu aktivnost predložio da 
se osiguraju sredstva u iznosu do 60.000,00 eura. 

U odnosu na amandman broj 7 Kluba vijećnika HDZ-a koji se odnosi na osiguranje 
dodatnih sredstava za stipendije u predloženom iznosu od 102.000,00 eura naveo je da je već 
prihvatio amandman člana Gradskog vijeća Davora Štimca koji se odnosi na stipendije i kojim 
se za stipendije osiguravaju dodatna sredstva u visini od 40.000,00 eura te je podnio svoj 
amandman koji je članovima Gradskog vijeća dostavljen u pisanoj formi i kojim predlaže da se 
osiguraju dodatna sredstva za stipendije u iznosu od 40.000,00 eura. Temeljem njegovog  
predloženog amandmana i prihvaćenog amandmana člana Gradskog vijeća Davora Štimca za 
stipendije bi bila osigurana dodatna sredstva u ukupnom iznosu od 80.000,00 eura.  
 Gradonačelnik se nadalje izjasnio da ne prihvaća sljedeće amandmane člana 
Gradskog vijeća Marina Račića:  

- amandman broj 2 koji se odnosi na „tunel ispod rive“, 
- amandman broj 3 koji se odnosi na natječaj za gimnastičku dvoranu Skudarevo, 
- amandman broj 4 koji se odnosi na natječaj za vrtić Škurinje, 
- amandman broj 6 koji se odnosi na natječaj za Klobučarićev trg i  
- amandman broj 8 koji se odnosi na natječaj za Metropolis.  
Gradonačelnik je također naveo da ne prihvaća sljedeće amandmane Kluba vijećnika 

HDZ-a: 
- amandman broj 1 koji se odnosi na potporu obiteljima s troje ili više djece, 



- amandman broj 2 koji se odnosi na uslugu pomoći u kući i  
- amandman broj 6 koji se odnosi na subvencije poduzetnicima.  

 
 Član Gradskog vijeća Marin Račić je, nakon očitovanja Gradonačelnika, povukao 
amandman broj 1 koji se odnosi na senzore buke na Brajdici.  

 
Član Gradskog vijeća Josip Ostrogović, je nakon očitovanja Gradonačelnika, ispred 

Kluba HDZ-a povukao amandman broj  4 koji se odnosi na sklonište za žrtve obiteljskog nasilja, 
amandman broj 5 koji se odnosi na nabavu kombi vozila i amandman broj 7 koji se odnosi na 
stipendije.  

Nakon rasprave i očitovanja o podnesenim amandmanima, predsjednica  Gradskog 
vijeća je izvijestila da su amandmani Gradonačelnika te amandmani s kojima se Gradonačelnik 
suglasio, postali sastavni dio Prijedloga proračuna Grada Rijeke za 2024. godinu i projekcija 
za 2025. godinu i 2026. godinu, tako da se o njima neće glasovati. Isto tako da su povučena 
četiri amandmana te da će se pristupiti glasovanju o amandmanima s kojima se nije suglasio 
Gradonačelnik kao predlagatelj.  
  

Rezultati glasovanja:  
I. Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje amandmane kako slijedi: 

1. Amandman broj 6 Kluba vijećnika HDZ-a koji se odnosi na subvenciju 
poduzetnicima Gradsko vijeće nije prihvatilo (15 glasova za, 13 glasova protiv 
i 4 suzdržana glasa). 

2. Amandman broj 2 člana Gradskog vijeća Marina Račića koji se odnosi na 
„tunel ispod rive“ Gradsko vijeće nije prihvatilo (15 glasova za, 15 glasova 
protiv i 2 suzdržana glasa). 

3. Amandman broj 2 Kluba vijećnika HDZ-a koji se odnosi na uslugu pomoći u 
kući Gradsko vijeće nije prihvatilo (15 glasova za, 12 glasova protiv i 5 
suzdržanih glasova). 

4. Amandman broj 1 Kluba vijećnika HDZ-a koji se odnosi na jednokratnu 
potporu obiteljima s troje i više djece Gradsko vijeće nije prihvatilo (16 
glasova za, 11 glasova protiv i 5 suzdržanih glasova). 

5. Amandman broj 8 člana Gradskog vijeća Marina Račića koji se odnosi na 
natječaj Metropolis Gradsko vijeće nije prihvatilo (16 glasova za, 14 glasova 
protiv i 2 suzdržana glasa).  

6. Amandman broj 6 člana Gradskog vijeća Marina Račića koji se odnosi na 
natječaj za Klobučarićev trg Gradsko vijeće je prihvatilo (18 glasova za, 12 
glasova protiv i 2 suzdržana glasa). 

7. Amandman broj 3 člana Gradskog vijeća Marina Račića koji se odnosi na 
natječaj za gimnastičku dvoranu Skudarevo Gradsko vijeće nije prihvatilo  (15 
glasova za, 14 protiv i 3 suzdržana glasa).  

8. Amandman broj 4 člana Gradskog vijeća Marina Račića koji se odnosi na 
natječaj za vrtić Škurinje Gradsko vijeće nije prihvatilo (15 glasova za, 11 
glasova protiv i 6 suzdržanih glasova). 

9. Amandman broj 3 Kluba vijećnika HDZ-a koji se odnosi na uklanjanje 
arhitektonskih barijera Gradsko vijeće je prihvatilo (21 glasova za, 10 glasova 
protiv i 1 suzdržanim glasom).   

 
II. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA SVIH ČLANOVA GRADSKOG VIJEĆA (17 za i 
15 protiv) donijelo Proračun Grada Rijeke za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 
godinu.  
 

TOČKA 2. 
Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke  

za 2024. godinu 
 



Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (16 za i 15 protiv) donijelo Odluku o 

izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2024. godinu.  
 

TOČKA 3.  
Prijedlog višegodišnjeg plana uravnoteženja Proračuna Grada Rijeke za razdoblje od 

2024. do 2026. godine  
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (17 za i 15 protiv) donijelo Višegodišnji 

plan uravnoteženja Proračuna Grada Rijeke za razdoblje od 2024. do 2026. godine. 
 

TOČKA 4. 
Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2024. godinu  

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović.  
 Gradonačelnik je izvijestio Gradsko vijeće da je temeljem usvojenog amandmana člana 
Gradskog vijeća Davora Štimca na Prijedlog proračuna Grada Rijeke za 2024. i projekcija za 
2025. i 2026. godinu u Prijedlogu programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2024. 
godinu potrebno izvršite izmjenu te kao predlagatelj podnosi usmeni amandman na Prijedlog 
programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2024. godinu kako slijedi:  
          „U planu raspodjele sredstava za programe javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 
2024. godinu povećavaju se ukupna sredstva za 30.000,00 eura i to sa 2.345.500 eura na 
2.375.500,00 eura, sredstva pod točkom A) Aktivnosti koje se sufinanciraju putem Zajednice 
sportskih udruga grada Rijeke „Riječki sportski savez“ povećavaju se s 2.188.900,00 eura na 
2.218.900,00 eura kao i sredstva na Aktivnosti „Treninzi i natjecanja sportaša“ s 1.680.100,00 
eura na 1. 710.100,00 eura.“  
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

 Rezultat glasovanja:  
 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (16 za, 6 protiv i 9 suzdržanih) donijelo 
Program javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2024. godinu. 

 
TOČKA 5. 

Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Rijeke za 2024. godinu  
 

 Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

Rezultat glasovanja:  
 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (16 za, 12 protiv i 3 suzdržana) donijelo 
Program javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Rijeke za 2024. godinu. 

 
TOČKA 6. 

Prijedlog plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2024. godinu  
 

 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Nebojša Zelić, Maša Magzan i   
Gradonačelnik Marko Filipović.  
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće NIJE PRIHVATILO Prijedlog plana raspodjele spomeničke rente 

za 2024. godinu (16 glasova za, 14 glasova protiv i 2 suzdržana glasa). 



 
TOČKA 7.  

Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture  
za 2024. godinu 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 
 Rezultat glasovanja: 

Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (17 za i 15 protiv) donijelo Program 
građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 

 
TOČKA 8.  

Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture  
u 2024. godini 

 
Dodatno uvodno izlaganje podnio Gradonačelnik Marko Filipović. 

 Gradonačelnik je izvijestio Gradsko vijeće da je temeljem usvojenog amandmana broj 
3 člana Gradskog vijeća Davora Štimca te usvojenog amandmana broj 1 člana Gradskog 
vijeća Marina Račić na Prijedlog Proračuna Grada Rijeke za 2024. godinu i projekcija za 2025. 
i 2026. godinu potrebno uskladiti Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 
2024. godini te je kao predlagatelj podnio amandman koji je tijekom rasprave dostavio 
članovima Gradskog vijeća u pisanoj formi.  
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Vedran Vivoda ispred Kluba Akcija 
mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić, Kristian Čarapić ispred Kluba SDP-a, 
Vedran Vivoda i Kristian Čarapić.  
 
  Rezultat glasovanja: 

Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (17 za, 13 protiv i 1 suzdržan) donijelo 
Program održavanja komunalne infrastrukture u 2024. godini. 

 
TOČKA 9. 

Prijedlog plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih 
odbora u 2024. godini 

 
 U raspravi je sudjelovao član Gradskog vijeća Vedran Vivoda ispred Kluba Akcija 
mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić. 
 
 Rezultat glasovanja: 

Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (17 za, 4 protiv i 10 suzdržanih) donijelo 
Plan raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih odbora u 2024. 
godini. 

 
TOČKA 10.  

Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 
članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Rijeke za 

2024. godinu  
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (26 za, 1 protiv i 4 suzdržana) donijelo 

Odluku o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 
izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Rijeke za 2024. 
godinu.  

 



 
TOČKA 11. 

Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i Predstavnice 
mađarske nacionalne manjine za Grad Rijeku u 2024. godini  

 
 Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

 Rezultat glasovanja:  
 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (28 za i 3 suzdržana) donijelo Odluku o 
načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i Predstavnice mađarske nacionalne 
manjine za Grad Rijeku u 2024. godini. 
 

TOČKA 12. 
Prijedlog odluke o određivanju naknade za rad članove vijeća mjesnih odbora  

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da je amandman na Prijedlog 
odluke o određivanju naknade za rad članova vijeća mjesnih odbora podnio Klub Akcija mladih, 
Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić. Amandman je dostavljen članovima Gradskog 
vijeća i Gradonačelniku kao predlagatelju. 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Iva Rinčić ispred Kluba Akcija 
mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić, Vedran Vivoda i Gradonačelnika Marko 
Filipović. 
   Rezultati glasovanja:  
   I. Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje amandman Kluba Akcija mladih, Unija 
Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić koje Gradsko vijeće nije prihvatilo (14 glasova za, 
14 glasova protiv i 3 suzdržana glasa) 
  
  II. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (27 za i 4 suzdržana) donijelo Odluku o 
određivanju naknade za rad članova vijeća mjesnih odbora.  
 

TOČKA 13.  
Prijedlog odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 

grada Rijeke  
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da je amandman na Prijedlog 
odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području grada Rijeke podnio 
Klub MOSTA. Amandman je dostavljen članovima Gradskog vijeća i Gradonačelniku kao 
predlagatelju. 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Aleksandar-Saša Milaković ispred 
Kluba MOSTA, Danijel Imgrund ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Iva Rinčić ispred Kluba Akcija 
mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić, Željko Jovanović ispred Kluba SDP-a, Petra 
Mandić, Nebojša Zelič, Marin Račić, Adrijano Rogić, Aleksandar-Saša Milaković, Vedran 
Vivoda, Maša Magzan, Danijel Imgrund, Željko Jovanović, privremena pročelnica Upravnog 
odjela za gradsku imovinu Denis Šulina, pročelnik Upravnog odjela za financije Ante Mađerić 
i Gradonačelnik Marko Filipović.  
 
 Rezultati glasovanja:  
   I. Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje amandman Kluba MOSTA kojeg 
Gradsko vijeće nije prihvatilo (15 glasova za i 17 glasova protiv). 
 
  II. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (17 za, 14 protiv i 1 suzdržan) donijelo Odluku 
o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području grada Rijeke.  

 
 



 
TOČKA 14.  

Prijedlog odluke o porezima Grada Rijeke  
 

 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Aleksandar-Saša Milaković ispred 

Kluba MOSTA, pročelnik Upravnog odjela za financije Ante Mađerić i Gradonačelnik Marko 
Filipović.  

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za i 12 suzdržanih) donijelo Odluku o 

porezima Grada Rijeke.  
 

TOČKA 15.  
Prijedlog odluke o visini paušalnog poreza po krevetu na području grada Rijeke   

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su amandmane na Prijedlog 
odluke o visini paušalnog poreza po krevetu na području grada Rijeke podnijeli Klub Akcija 
mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić te Klub PGS-LABURISTI. Amandmani su 
dostavljeni članovima Gradskog vijeća i Gradonačelniku kao predlagatelju. 

  
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 

 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Danijel Imgrund ispred Kluba 
vijećnika HDZ-a, Iva Rinčić ispred Kluba Akcija mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva 
Rinčić, Tea Mičić Badurina ispred Kluba PGS-LABURISTI, Željko Jovanović ispred Kluba 
SDP-a, Vedran Vivoda, Nebojša Zelič, Robert Salečić, Nikola Ivaniš, Aleksandar-Saša 
Milaković, Duško Milovanović, Iva Davorija, Adrijano Rogić i Gradonačelnik Marko Filipović.   
 Gradonačelnik Marko Filipović je kao predlagatelj tijekom rasprave podnio usmeni 
amandman na Prijedlog odluke o visini paušalnog poreza po krevetu na području grada Rijeke  
kako slijedi:  
 Članak 2. Prijedloga odluke o visini paušalnog poreza po krevetu na području grada 
Rijeke mijenja se i glasi: „Visina paušalnog poreza iz članka 1. ove Odluke određuje se u 
iznosu od 160,00 eura po krevetu“.  
 

Rezultati glasovanja:  
I. Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje amandmane kako slijedi: 

1. Amandman Kluba Akcija mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić 
Gradsko vijeće nije prihvatilo (12 glasova za, 13 glasova protiv i 5 suzdržanih 
glasova). 

2. Amandman Kluba PGS-LABURISTI Gradsko vijeće je prihvatilo (17 glasova 
za i 13 glasova protiv). 
 

II. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (24 za i 6 protiv) donijelo Odluku o visini        
paušalnog poreza po krevetu na području grada Rijeke. 

 
TOČKA 16.  

Prijedlog trećih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu i projekcija 
za 2024. i 2025. godinu    

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 

U raspravi su sudjelovali članica Gradskog vijeća Maša Magzan i Gradonačelnik Marko 
Filipović.  

 



 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA SVIH ČLANOVA GRADSKOG VIJEĆA (17  

za i 10 protiv) donijelo Treće izmjene i dopune Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu 
i projekcija za 2024. i 2025. godinu.  

 
TOČKA 17. 

Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2023. 
godinu 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (17 za i 10 protiv) donijelo Odluku o 

izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu.   
 

TOČKA 18.  
Prijedlog izmjene Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2023. godinu 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 
 Rezultat glasovanja: 

Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (16 za i 11 protiv) donijelo Izmjene Plana 
raspodjele spomeničke rente za 2023. godinu. 

 
TOČKA 19.  

Prijedlog izmjena Programa građenja komunalne infrastrukture  
za 2023. godinu 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 
 Rezultat glasovanja: 

Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (16 za i 11 protiv) donijelo Izmjene 
Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu. 

 
TOČKA 20. 

Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023. godini 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (16 za i 11 protiv) donijelo Izmjene 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023. godini.  
 

TOČKA 21. 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 

 
Dodatno uvodno izlaganje podnijela je pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav 

i promet Maja Malnar.  
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Josip Ostrogović ispred Kluba 

vijećnika HDZ-a, Marin Račić i pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i promet Maja 
Malnar.  
 
 
 



Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za i 8 suzdržanih) donijelo Odluku o 

izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu.   
 

TOČKA 22. 
Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja trgovačkih 
društava KOMUNALNO DRUŠTVO ČABRANKA  d.o.o., Komunalac-vodoopskrba i 

odvodnja d.o.o., VODE VRBOVSKO  d.o.o. i LIBRUNIJSKE VODE  d.o.o. trgovačkom 
društvu KD VODOVOD I KANALIZACIJA  d.o.o.  

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Upravnog odjela za 
komunalni sustav i promet Maja Malnar. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Nebojša Zelič i direktor KD Vodovod 
i kanalizacije d.o.o. Andrej Marochini.  
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (27 glasova za) donijelo Odluku o davanju 

suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja trgovačkih društava KOMUNALNO 
DRUŠTVO ČABRANKA d.o.o., Komunalac-vodoopskrba i odvodnja d.o.o., VODE 
VRBOVSKO d.o.o. i LIBURNIJSKE VODE d.o.o. trgovačkom društvu KD VODOVOD I 
KANALIZACIJA d.o.o.  

 
TOČKA 23. 

Prijedlog odluke o kupnji poslovnih udjela Općine Čavle, Općine Kostrena i Grada 
Kraljevice u trgovačkom društvu Energo d.o.o.  

 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Iva Rinčić, Gradonačelnik Marko 
Filipović i direktor trgovačkog društva Energo d.o.o. Marko Križanec. 
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (28 glasova za) donijelo Odluku o kupnji 

poslovnih udjela Općine Čavle, Općine Kostrena i Grada Kraljevice u trgovačkom 
društvu Energo d.o.o. 
 

TOČKA 24. 
Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne 

usluge javnih tržnica na malo u gradu Rijeci  
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je direktor TD RIJEKA plus d.o.o. Željko 
Smojver. 
 Predsjednica Odbora za promet Sabina Marov je dodatno izvijestila Gradsko vijeće o 
stajalištima koje je taj Odbor zauzeo razmatrajući ovaj Prijedlog odluke. 
  

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Tea Mičić Badurina ispred Kluba 
PGS-LABURISTI, Josip Ostrogović ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Iva Rinčić ispred Kluba 
Akcija mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić, Aleksandar-Saša Milaković ispred 
Kluba MOSTA, Nebojša Zelič, Danijela Bradamante, Tea Mičić Badurina, Iva Davorija, Iva 
Rinčić, Maša Magzan, Nikola Ivaniš,  Aleksandar- Saša Milaković, direktor TD RIJEKA plus 
d.o.o. Željko Smojver i Gradonačelnik Marko Filipović.   
  

Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za i 7 protiv) donijelo Odluku o  

davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge javnih 
tržnica na malo u gradu Rijeci. 



TOČKA 25. 
Prijedlog plana upravljanja pomorskim dobrom na području grada Rijeke za razdoblje 

2024.-2028. godine 
 

  Gradonačelnik Marko Filipović je povukao ovu točku dnevnog reda, a pročelnica 
Upravnog odjela za komunalni sustav i promet Maja Malnar  je u dodatnom uvodnom izlaganju 
obrazložila razloge za povlačenje ove točke dnevnog reda. 

 
TOČKA 26. 

Prijedlog odluke o redu na pomorskom dobru 
 

 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Marin Račić i Nebojša Zelič i 
pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i promet Maja Malnar. 
 
 Rezultat glasovanja: 

Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za i 7 suzdržanih) donijelo Odluku o 
redu na pomorskom dobru. 

 
TOČKA 27. 

Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada 
Rijeke 

 
Dodatno uvodno izlaganje podnijela je pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, 

prostorno uređenje i graditeljstvo Ljiljana Buljan. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Marin Račić i Nebojša Zelič.    
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za i 2 suzdržana) donijelo Odluku o 

izradi Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Rijeke.  
 

TOČKA 28. 
Prijedlog odluke o izradi urbanističkog plana uređenja Sportskog područja Kantrida 

 
Dodatno uvodno izlaganje podnijela je pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, 

prostorno uređenje i graditeljstvo Ljiljana Buljan. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Marin Račić, Nebojša Zelič i 
pročelnica Upravnog odjela za urbanizam prostorno uređenje i graditeljstvo Ljiljana Buljan.  
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za i 2 protiv) donijelo Odluku o izradi 

urbanističkog plana uređenja Sportskog područja Kantrida.    
 

TOČKA 29. 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja područja 

Turanj-Kostabela 
 

U raspravi su sudjelovali član Gradskog vijeća Marin Račić i pročelnica Upravnog odjela 
za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo Ljiljana Buljan.  
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (21 za i 2 protiv) donijelo Odluku o izradi 

urbanističkog plana uređenja područja Turanj-Kostabela.    
 



TOČKA 30. 
Prijedlog odluke o izmjeni i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog 

plana uređenja područja “Benčić” 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (23 glasa za) donijelo Odluku o izmjeni i 

dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja 
“Benčić”.    

 
TOČKA 31. 

Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja Brajda 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (23 glasa za) donijelo Odluku o izradi Izmjena 

i dopuna Detaljnog plana uređenja područja Brajda.    
 

TOČKA 32. 
Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja naselja Diračje 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (22 glasa za) donijelo Odluku o izradi Izmjena 

i dopuna Detaljnog plana uređenja naselja Diračje.    
 

TOČKA 33. 
Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja centra Gornji 

Zamet 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (22 glasa za) donijelo Odluku o izradi Izmjena 

i dopuna Detaljnog plana uređenja centra Gornji Zamet.    
 

TOČKA 34. 
Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja 

stambenog naselja Trsat 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (22 glasa za) donijelo Odluku o izradi Izmjena 

i dopuna Detaljnog plana uređenja područja stambenog naselja Trsat.   
 

TOČKA 35. 
Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja 

Sveučilišnog Kampusa i Kliničkog bolničkog centra na Trsatu 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  
 



Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (23 glasa za) donijelo Odluku o izradi Izmjena 

i dopuna Detaljnog plana uređenja područja Sveučilišnog Kampusa i Kliničkog 
bolničkog centra na Trsatu.    

 
TOČKA 36. 

Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasništva na nekretninama u k.o. Plase  
  
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (23 glasa za) donijelo Odluku o prijenosu 

prava vlasništva na nekretninama u k.o. Plase.    
 

TOČKA 37. 
Prijedlog odluke o prodaji stana u vlasništvu Grada Rijeke 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Štefica Jagić Rađa i Nebojša Zelič.  

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (14 za, 8 protiv i 1 suzdržan) donijelo 

Odluku o prodaji stana u vlasništvu Grada Rijeke.    
 

TOČKA 38. 
Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Muzeja grada Rijeke 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj uvodno je izvijestila da je predlagatelj ove 
točke dnevnog reda Upravno vijeće Muzeja grada Rijeke. 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za i 3 suzdržana) donijelo Odluku o 

imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Muzeja grada Rijeke.  
 

TOČKA 39. 
Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o promjeni djelatnosti 

Hrvatskog kulturnog doma na Sušaku i  Prijedlog odluke o davanju prethodne 
suglasnosti na Statut Hrvatskog kulturnog doma na Sušaku  

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj uvodno je izvijestila da je predlagatelj ove 
točke dnevnog reda Upravno vijeće Hrvatskog kulturnog doma na Sušaku. 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  
 
  Rezultati glasovanja: 

I. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (21 za i 2 suzdržana) donijelo Odluku o 
davanju prethodne suglasnosti na Odluku o promjeni djelatnosti Hrvatskog kulturnog 
doma na Sušaku.  

II. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za i 1 suzdržan) donijelo Odluku o 
davanju prethodne suglasnosti na Statut Hrvatskog kulturnog doma na Sušaku. 
 
 
 
 



TOČKA 40.  
Prijedlog odluke o donošenju stalnih mjera za smanjenje onečišćenja prizemnim 

ozonom za Aglomeraciju HR RI 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 Rezultat glasovanja: 

Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (23 glasa za) donijelo Odluku o donošenju 
stalnih mjera za smanjenje onečišćenjem prizemnim ozonom za Aglomeraciju HR RI. 

 
TOČKA 41.  

Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika za područje grada Rijeke 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (23 glasa za) donijelo Zaključak o imenovanju 

mrtvozornika za područje grada Rijeke. 
 

Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Petra Mandić, 
Robert Salečić, Vedran Vivoda, Adrijano Rogić, Marijan Šegota, Danijel Imgrund i Josip 
Ostrogović. 

 
Sjednica je zaključena u 20,42 sati. 
 
 
KLASA: 024-01/23-01/136 
URBROJ: 2170-1-01-00-24-34 
Rijeka, 22. veljače 2024. godine  
 
 

Tajnica 
Gradskog vijeća 

Dunja Kuhar 

Predsjednica 
Gradskog vijeća 

Ana Trošelj 
 


